
 
 

Zápisnica z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Turčianskom  Jasene  

konaného dňa 21.08.2020. 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha k zápisnici)  

 
1. Úvod, oboznámenie s programom, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, voľba 

návrhovej komisie. 

Starosta obce otvoril o 18,00 hod. zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zastupiteľstva sa 

zúčastnili štyria poslanci ( 80% účasť ), p. Jana Kišová bola ospravedlnená a kontrolór obce p. 

Ing. Jaroslav Hlavatý. K programu obecného zastupiteľstva, ktorý prečítal starosta obce nemal 

nikto doplňujúce návrhy a bol jednohlasne schválený. Za zapisovateľa bola určená p. Janka 

Jesenská a za overovateľov zápisnice boli určení: p. Vladimír Jambor a p. Lucia Majerová . Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Viera Jesenská – predseda, p. Martin Kováč a p. Lucia 

Majerová - členovia. Návrhová komisia bola jednohlasne schválená obecným zastupiteľstvom  

v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Lucia Majerová. 

 

2. Prerokovanie a schválenie spolufinancovania investičnej akcie ( rozšírenie vodovodu 

časť Horné Jaseno).  

Starosta obce informoval poslancov OZ o spolufinancovaní investičnej akcie „Rozšírenie 

vodovodu v časti Horné Jaseno“. Obec poskytne finančný príspevok Turčianskej vodárenskej 

spoločnosti na vybudovanie vodovodu vo výške 19 071,91 Eur, čo predstavuje 100% investície. 

Po realizácii vodovodu budú obci vrátene finančné prostriedky vo výške 50% z investície. Obec 

uzavrie s Turčianskou vodárenskou spoločnosťou zmluvu o poskytnutí finančného príspevku 

na vybudovanie vodovodu. Investičná akcia bola jednohlasne schválená obecným 

zastupiteľstvom  v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Lucia 

Majerová.  

 

3. Rozpočtové opatrenie ( presun finančných prostriedkov). 

Starosta obce predložil poslancom OZ návrh rozpočtového opatrenia na úhradu investičnej 

akcie z presunu z funkčnej klasifikácie 0620-rozvoj obce, rozpočtová položka 637004 vo výške 

14 664,- Eur a z presunu z funkčnej klasifikácie 09111- predškolská výchova, rozpočtová 

položka 611 vo výške 4 407,91 Eur. Rozpočtové opatrenie na presun finančných prostriedkov 

bolo schválené obecným zastupiteľstvom v zložení: Za - p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, 

p. Martin Kováč, p. Lucia Majerová. 

 

4. Prerokovanie žiadosti spoločnosti Apatrans, s.r.o. o parkovaní autobusu. 

Poslancom OZ bola spolu s pozvánkou doručená aj žiadosť spoločnosti Apatrans, s.r.o. 

o parkovaní autobusu na parcele KN-C 2508 vo vlastníctve obce. Obecné zastupiteľstvo po 



prerokovaní  jednohlasne schválilo žiadosť o parkovaní autobusu bezodplatne v zložení: p. 

Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Lucia Majerová. 

 

5. Prerokovanie žiadosti Ing. Heika Pedana  a manželky Ing. Jany Pedanovej o zriadení 

vecného bremena 

Poslancom OZ bola spolu s pozvánkou doručená aj žiadosť p. Ing. Heika Pedana a manželky 

Ing. Jany Pedanovej o zriadenie vecného bremena na KN-C parcelu č. 2514, ktorá je vo 

vlastníctve obce. Vecné bremeno spočíva v prejazde cez uvedenú parcelu. Vecné bremeno bude 

zriadené bezodplatne. Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo žiadosť manželov Ing. 

Heika Pedana a Ing. Jany Pedanovej o zriadení vecného bremena bezodplatne v zložení: 

p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Lucia Majerová. 

 

6. Opätovné prerokovanie žiadosti Ing. Martina Kelemena a Ing. Tatiany Kelemenovej, 

Ing. Petra Polonca, Zdenka Petríka a Zuzany Petríkovej o vypracovanie doplnku č. 1 

k Územnému plánu obce Turčianske Jaseno.  

Poslancom OZ bola spolu s pozvánkou doručená aj opätovná žiadosť p. Ing. Martina a Ing. 

Tatiany Kelemenovcov, p. Ing. Petra Polonca, Zdenka Petríka a Zuzany Petríkovej  

o vykonanie terénnych úprav na parcelách KN-C 2514 a 2515 vo vlastníctve obce a žiadosť 

o vypracovanie doplnku č. 1 k ÚPO. Za všetkých žiadateľov vystúpil p. Zdenko Petrík, ktorý 

vysvetlil poslancom OZ ich žiadosť. Uviedol, že zisťovali na príslušných úradoch či majú 

pripomienky k vypracovaniu doplnku č. 1 k ÚPO a uviedol, že príslušné úradu nemajú 

námietky k vypracovaniu doplnku. Taktiež uviedol, že všetci žiadatelia uhradia výdavky 

s vypracovaním doplnku. Starosta obce podotkol, že p. Ing. Kelemen pri žiadosti o rozdelenie 

pozemku uviedol, že danú parcelu bude využívať na pasenie drobných poľnohospodárskych 

zvierat a výstavbu RD plánuje realizovať v horizonte cca za 10 rokov. O uvedenej informácii  

p. Zdenko Petrík podotkol, že nevedel. Poslanec p. Martin Kováč uviedol, že podľa jeho názoru 

nie je vhodné schvaľovať  žiadosť o vypracovanie doplnku z dôvodu, že ÚPO je schválený len 

jeden rok a v obci nie sú ešte zastavané žiadne parcely, ktoré sú vyčlenené v ÚP na výstavbu. 

Parcely, na ktoré žiadajú žiadatelia vypracovať doplnok  sú v ÚPO rezervované ako plochy 

obytných domov vo výhľade, t.z. že na uvedených parcelách bude možné v budúcnosti stavať. 

Taktiež podotkol, že schválením žiadosti by sa spustila lavína so žiadosťami o vypracovanie 

ďalších doplnkov.  Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo žiadosť p. Ing. Martina a Ing. 

Tatiany Kelemenovcov, p. Ing. Petra Polonca, p. Zdenka a Zuzany Petríkovcov  
jednohlasne zamietlo v zložení: p. Viera Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. 

Lucia Majerová. 

 

 

7. Rôzne 

Starosta obce predložil poslancom Správu nezávislého audítora Ing. Jozefa Adamkoviča 

k účtovnej závierke za rok 2019. Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. 

Starosta predložil poslancom žiadosť p. Petra Bielika o zníženie nájmu o 50% z dôvodu 

pandémie COVID-19. V žiadosti uviedol, že prevádzka na základe Opatrenia RÚVZ bola 

zatvorená, čo spôsobilo výpadok príjmu. Poslanci po prerokovaní žiadosti schválili zníženie 

nájmu o 750 Eur ( čo predstavuje tri mesiace zatvorenia prevádzky) v zložení: p. Viera 

Jesenská, p. Vladimír Jambor, p. Martin Kováč, p. Lucia Majerová. Taktiež žiadajú p. Bielika 

aby predložil kalkuláciu na investície. 

 

 

 

 



8. Diskusia. 

Diskutovalo sa priebežne k jednotlivým bodom programu. 

-  Starosta obce informoval poslancov,  že  stavebník p. Ing. Čierny  podal prostredníctvom 

právnej zástupkyne odvolanie voči Rozhodnutiu na odstránenie stavby. Celý spis bude 

postúpený na Okresný úrad Žilina, odbor opravných prostriedkov 

- p. Lucia Majerová sa informovala o možnosti zmeny času prevádzky MŠ. Starosta obce 

informoval, že ide o jednotriedku a fond pracovného času pedagogických pracovníkov by 

nepokryl dlhšiu pracovnú dobu a z toho dôvodu, by obec musela prijať do pracovného pomeru 

ďalšieho pedagogického zamestnanca, čo by predstavovalo zvýšenie mzdových nákladov. 

Starosta sa bude informovať v okolitých obciach, ktoré majú jednotriedky ako riešia 

prevádzkovú dobu. 

 

9. Návrh na uznesenie 

Návrh na uznesenie prečítala p. Viera Jesenská. Neboli vznesené žiadne príspevky na doplnenie 

 

10. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a oficiálne ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo ukončené o 19,05 hod. 

 

 

Zapísala:  Janka Jesenská    .......................................... 

 

 

Overovatelia: Vladimír Jambor   ..........................................  

 

           Lucia Majerová   .......................................... 

 

 

            

Podpis starostu obce:                                         .......................................... 

 

Turčianske Jaseno dňa: 24.08. 2020 

 


